
 

 

ACTA DE REUNIÓ 

CONSELL MUNICIPAL DE LA GENT GRAN 

Número de sessió: 01/15 
Caràcter: Ordinari 
Data: 23 de febrer de 2015 
Inici: 11’15 h. 
Acabament: 12’15 h.   
Lloc: Centre Municipal Frederic Mompou 

Hi assisteixen: 
 

María Jiménez i José Angel Taberner, de l’associació Casal Rafael Casanova 
Asunción García i Rosa Reverter , de l’associació Gent Gran de Castelldefels 
Mª Pilar Guerra, de l’associació de veïns de Gran-via Mar 
Concepción Campos, de l’associació de veïns de Bellamar 
Isabel Fernández, de la Fundació Uszheimer 
Loli Ramos, del Grup de Dones 
Daniel Lostaló de l’Església Evangèlica 
Jesús Rodríguez, del Sindicat de Pensionistes i Jubilats de CC.OO. 
Javier Hiniesto, Regidor de Gent Gran, que actua com a president del Consell. 
Pep Ribes, Cap U.B. de l’Àrea de Gent Gran, que actua com a secretari del Consell 

S'excusen d'assistir-hi: 
 

Adolf Juncosa, de l’aula Sènior UPC Castelldefels 

Absents:  
 

Representant de l’associació de Familiars de Malats d’Alzheimer 
Representant de l’associació de veïns de Vista Alegre 
Representant de l’associació de veïns del Centre 
Representant de Creu Roja Castelldefels 
Representant de l’associació de Minusvàlids AMIC 

Ordre del dia: 

 
1) Aprovació acta consell de data 10 de febrer de 2014 
2) Informació diversa de l’àrea de gent gran 
3) Informació d’interès de la Regidoria 
4) Propostes i iniciatives per a les XXXIII Jornades de la Gent Gran 
5) Ratificació dels membres del Consell Municipal de la Gent Gran 
6) Altres informacions de les entitats del Consell 
7) Precs i preguntes 



Desenvolupament de la sessió: 
 

1.  L’acta de la sessió anterior va ser lliurada amb la convocatòria de la reunió 
 del dia d’avui, corresponent al dia 10 de febrer de 2014 i numeració 1/14. 
  
 No hi ha cap addenda ni observació i es aprovada per assentiment.  

 
2.  Pep Ribes fa una valoració de les activitats de l’Àrea de gent gran del darrer 

 curs i com han anat funcionant, tal i com es detalla del document que es 
 reprodueix, així com el desenvolupament de l’any 2015.  

 
“  Àrea de Gent Gran  - Curs 2014/2015 

 
Seguiment del conveni amb Fundació La Caixa 
Renovació i adequació de nou conveni 2015   TASCA segueix sent referent 
Activitats del programa compartit 3.0 amb normalitat (2 cursos menys per any) 
Per aquest 2015 impuls a projectes socials i de voluntariat -Activa la ment- (aula 
activa) i acció social amb -voluntaris de Lectura- (padrins de lectura) 
Dels tallers de benestar es mantenen: “Menys dolor, més  vida” i  “Ara també” 
Desapareix “Cuidadors” i entra com a nou un que es dirà “Entrena” (adreçat a 
persones amb inicis de pèrdua de mobilitat i autonomia) 
 
Seguiment tècnic amb Diputació de Barcelona 
Enguany tancarem  la implantació d’un nou sistema d’indicadors  als Casals de 
gent gran. Missió , assolir uns indicadors de qualitat de l’equipament i la seva 
gestió. Noves enquestes de satisfacció i qualitat, internes i externes 
Hem entrat a forma part del grup de treball de tècnics de gent gran que es 
promou per fer trobades entre diferents municipis de referència. Una dada 
important. 
  
Cicle Caminades Diputació de Barcelona  
(pel que fa al cicle de caminades 2014/15 – Castelldefels  (novembre14) 
Collbató (gener), La Llagosta (febrer) i Les Masies de Voltregà (març). A l’abril 
assistirem a la cloenda a Tona  i ens inscriurem al proper (som un del municipis 
referents) 
 
Oficina d’atenció a la gent gran 
(continuem atenen, però ara ja sense dia establert, donat que estem el lloc 
indicat No tenir un dia si no tots per atendre) 
 
Entitats de gent gran 
(han començat el curs amb força i ple d’activitats. Inici cursos plens i amb força 
gent) Alguns canvis en la junta del R. Casanova. 
 
Centre Frederic Mompou, 
(Continuen les feines de millora de la instal·lació per fora i per dintre. 
Acabament del sostre per 2015. Pintura general? 
Instal·lació cortines i pintura sala polivalent, amb nou projector i pantalla gran. 
Això ens ha permès dotar de més material a les altres sales.  



S’aprovarà el Reglament General de funcionament 
 
Centre Cívic de Can Roca 
(Funciona al cent per cent amb totes les comoditats possibles que mica en mica 
hem introduït) 
 
Programa Salut i Diversió i Natació per la gent gran 
(Manteniment del número de participants (440) i cursos de natació (65) en 
piscina petita. Llista d’espera no gaire llarga. Estudiem en un futur poder 
implementar més cursos fora del Mompou. Increment del 25 % escola d’estiu a 
la platja (125) )  Finals de 2015 nova implantació de continguts 
 
Carnets EMT i Subvencions IMSERSO 
(sistemes nou implementats als 2013. EMT s’encarrega Àrea Metropolitana i 
Cetramsa, -nous carnets- i de les subvencions de l’IMSERSO es donen de manera 
directa sense esperar a Ministeri si no treballant amb agències de la ciutat –
setembre- Aquest any passat es van concedir 4.- 
 
Activitats habituals – Bon funcionament generalitzat 
BONS INDICADORS DEL 2014. 
 
Jornades de la Gent Gran 
Cicle Caminades 
Marxa Envelliment 
Festa de Nadal – Infants Rafael Casanova 
Jornades de Convivència (no es fan) perquè (altres ofertes entitats gent gran) 
Carnaval 

 
PER FINAL DE 2015, VOLEM TREBALLAR AMB LA POSSIBILITAT DE DUR A LA 
CIUTAT EL CARNET DE PERSONES D’EDAT (UNA MENA DE PASSAPORT DE 
GENT GRAN) 
 
TREBALLAREM AMB ELS SEUS ASPECTES I LES POSSIBILITATS D’ÈXIT. CAL 
IMPLICAR (COMERÇ, ESPORTS, SERVEIS SOCIALS, ETC.) PRIMERES PASSES  “ 

 
Javier Hiniesto, comenta que aquest es el seu darrer Consell, al menys pel que 
fa a aquesta legislatura. Fa un balanç positiu i agraeix a les entitats la seva feina. 
Comenta que han demanat el just i necessari i que està orgullós de representar 
a la gent gran. Fa anotació de l’increment del pressupost per aquest any d’un 
30% i que ho considera important. Creu que seria bo poder incrementar el 
programa de Salut i Diversió amb més personal per poder arribar a moltes 
persones més i incrementar el número d’usuaris.  
 
Sobre el Centre fa una valoració sobre les darreres accions per dignificar el 
centre com son els nous aparells de projecció de les sales. Ara toca fer-ne bon 
ús, per que son instal·lacions de futur. 
José Angel Taberner comenta que millor els projectors, com s’han instal·lat que 
no pas fer-ho per TV. 
 



Asunción García pregunta pel voluntariat de les activitats informàtiques, amb 
programes com Activa la Ment. Pep Ribes li fa saber que treballen amb la 
possibilitat de que els propis usuaris del Ciber, com el Sr. Pedro, puguin fer-ho. 
 
José Angel Taberner, incideix en un tema propi de la gent gran, la cobertura 
dels cursos i tallers que tenen les entitats de gent gran que fa que quedin curts 
d’espais i torna a fer referència de la possibilitat de fer que el Mompou sigui 
d’us exclusiu de la gent gran i es converteixi en el gran centre de referència. 
 
Javier Hiniesto li fa saber que es un tema amb el que s’està treballant però que 
no deixa de ser molt complicat. 

 
3. El cap de l’Àrea de Serveis Socials, Antonio Gómez, excusa la seva assistència al 

Consell al que estava convidat, per aportar alguna informació d’interès per a la 
gent gran des de la seva àrea. Per tant no es pot tractar el punt esmentat.   

 
4. Pep Ribes fa saber que les dates proposades per les XXXIII Jornades de la Gent 

Gran son del 26 d’abril al 8 de maig de 2015. Enguany s’avancen, com cada 
quatre anys, per les eleccions Municipals del darrer quart cap de setmana de 
maig. Les Jornades s’iniciaran amb el Concurs de Pesca, que enguany pot fer-se 
dins de programa i acabarà amb l’acte central. 

 
S’informa que l’acte central es farà el dia 8 de maig, i que no hi haurà cap 
problema malgrat caure ja en època electoral. Es posa a consideració de les 
entitats presents, que no posen cap impediment i es demana la seva 
col·laboració com sempre pel lliurament dels regals a les Noces d’Or. La resta 
de dates i actes es donaran a conèixer el més aviat possible. 

 
  Com es habitual es demana col·laboració en l’aportació de propostes i idees     
 d’activitats a fer i es posa de data límit per presentar-les per correu 
 electrònic el dia 8 de març. 
 

5.  Es fa saber als membres del Consell que fruit de la  revisió i/o ratificació de les 
entitats membres del mateix, en virtut del capítol III del Reglament General de 
Consells Sectorials s’han fet arribar els següents nomenaments per escrit per 
part de les entitats. 
 
Associació Veïns Centre, Belen Santiago, titular i Elena Moreira, suplent 
Associació Veïns Vista Alegre, Leoncio Hernández 
Associació Gent Gran, Rosa Reverter, titular i Mercedes González, suplent 
Associació Rafael Casanova, María Jiménez, titular i Rosa Villergas, suplent 
Fundació Uszheimer, Joana Rodríguez, titular i Neus Rodríguez, suplent 
Grup de Dones, Loli Ramos, titular i Estrella Martínez, suplent 
Jubilats i Pensionistes CC.OO, Antonio García 
 
Pilar Guerra, informa que ella seguirà sent la titular de l’Associació de Veïns de 
Granvia Mar. El pel del Consell es dona per assabentat.  
Concepción Campos actua en nom de l’Associació de Veïns de Bellamar i 
demanarà al seu president que informi de la seva continuïtat. 



Jesús Rodríguez, en nom de Pensionistes i Jubilats de CC.OO s’incorpora al 
llistat com a suplent de la seva entitat. 
L’Associació Casal Rafael Casanova fa canvi del suplent informat ja que ha 
causat baixa de la Junta Directiva i ara el suplent serà José Angel Taberner. 
 
Pep Ribes fa saber que queden diverses entitats sense nomenar o ratificar 
membres del Consell. Continuarà insistint. 

 
6. José Angel Taberner, en nom de l’Associació Casal Rafael Casanova,  presenta al 

Consell la convocatòria d’una trobada de membres directius dels casals de gent 
gran de la comarca que han convidat per fer una posada en comú sobre els 
diferents casals. L’acte serà el proper divendres 27 de febrer al Centre Frederic 
Mompou durant el matí També hi haurà una xerrada sobre termalisme. 
Convida a tots als membres del Consell a assistir-hi. 

 
7. Asunción García comenta uns problemes de parades tancades de l’autobús de 

línea cap a la platja degut a les obres del passeig Marítim i que afecta a diversa 
gent gran de la zona de la platja.  

 
Javier Hiniesto li comenta que ho parlarà amb el regidor de mobilitat per tal de 
veure si es un tema que es pot parlar amb l’Àrea Metropolitana, responsable 
del transport a la comarca. 
 
Pilar Guerra comenta els problemes de circulació del seu barri per les entrades i 
sortides de les escoles. Faran proposta des del barri d’habilitar una zona 
d’aparcaments darrera les mateixes. 
 
Javier Hiniesto els demana que facin la proposta a la regidoria corresponent i 
que ell també farà una consulta. 
 
Concepción Campos pregunta per com arribar en bus de línia a la plaça de les 
Palmeres. 
 
Jesús Rodríguez demana que consti ben determinat com un pas endavant i no 
com un problema la voluntat de dotar a la gent gran i joventut d’espais propis 
per poder desenvolupar les seves activitats. Reflectir com es posar en comú el 
fet de poder tenir llocs alternatius per als col·lectius implicats. 
 
Javier Hiniesto respon que per suposat les alternatives de possibles espais a de 
ser per a tothom i per les persones que formen els col·lectius no perdin serveis. 

 
Sense més temes a tractar s’aixeca el Consell Municipal de la Gent Gran, a les dotze 
hores i quinze minuts del dia vint-i-tres de febrer de dos mil quinze. 
  
El secretari, 
Pep Ribes i Garasa     

Vist i plau 
       El president, 
       Javier Hiniesto Domínguez 


